
Gratulerer som fadder! 

Det er forskjell på å være fadder for et spedbarn og en ungdom eller voksen. 
Men det som skjedde i dåpsritualet, viser hvordan du kan være en ekte 
kirke-fadder også for voksne. Dere stod sammen ved døpefonten. Kanskje 
fikk du tenne et lys og være med å legge en hånd på den døpte til slutt? 

«Den allmektige Gud har i dåpen gitt deg sin hellige Ånd, født deg på ny  
og tatt deg inn i sin troende menighet. Gud styrke deg med sin nåde til det 
evige liv. Fred være med deg.»

Dåpen handler om å høre til hos Gud og i kirken, blant venner og familie,  
og i Guds store verden. Derfor er det meningsfullt at alle som blir døpt, får 
følge av to eller flere faddere. Ingen skal være alene.

Fadderrollen har endret seg gjennom historien. Fortsatt er dette et romslig 
og tøyelig begrep. Du bestemmer selv hvordan du vil svare på den tilliten du 
er blitt vist. I dåpsritualet beskrives faddernes oppgaver slik:

«Dere skal være vitner om at ……. er døpt med den kristne dåp. Sammen 
med vår menighet og hele kirken får dere del i et hellig ansvar: å vise omsorg 
for ham/henne, be for ham/henne og hjelpe ham/henne til å bruke Guds ord og 
delta i den hellige nattverd, så han/hun kan leve og vokse i den kristne tro.»

Å vokse i tro er en prosess som pågår gjennom hele livet, både for den som 
nettopp ble døpt og for den som er fadder. Det som skjer i kirken gir troen 
innhold. Kanskje kan du foreslå at dere møtes til en gudstjeneste noen 
ganger i løpet av året; enten ved en av de store høytidene – jul, påske eller 
pinse – eller en helt vanlig søndag?

Da får dere oppleve hva det er å «bruke Guds ord og delta i den hellige natt-
verd». Sammen får dere oppleve en verdifull time-out en søndag formiddag 
i en travel uke.

Noe av det som skjer i kirken, vil du oppleve positivt, andre ting reagerer du 
kanskje negativt på. Begge deler kan gjøre den kristne troen sterkere  
og mer levende. 

Til lykke som fadder.


